
Borne, 18 oktober 2023   

Dit is de 3e nieuwsbrief van onze stichting. Iets later dan gepland, maar we wilden de Ervaringsronde 

en de week van de Toegankelijkheid hierin meenemen.  Wil je meer weten over een bepaald 

onderwerp stuur ons dan een mailtje of appje met je vraag of opmerking.  Heb je iets leuks, of iets 

minder leuks, wat je wilt delen met elkaar, stuur een mail met je tekst en/of foto’s naar ons 

mailadres deskundigenhandicapborne@gmail.com en dan nemen we dit op in de nieuwsbrief. De 

volgende nieuwsbrief zal eind december  verschijnen.  

 

Week van de Toegankelijkheid; schouw en ervaringsronde Borne 

Op 13 september hebben we een 

“schouw”: gedaan door Borne. Met 

wethouder Vermorken, Geerdink en 

twee ambtenaren hebben we een 

rondje gemaakt. Heel verhelderend en 

een mooie generale repetitie voor de 

Ervaringsronde op 4 en 7 oktober. 

Tijdens de schouw zijn er ook 

aantekeningen gemaakt van 

knelpunten, die dan opgelost gaan 

worden. We houden uiteraard de 

vinger aan de pols! Mochten jullie tips 

voor ons hebben mb.t. de 

toegankelijkheid van het dorp; mail ons. 

In de week van de toegankelijkheid hebben we twee ervaringsrondes gelopen; op woensdag 4 

oktober en zaterdag 7 oktober. In dit verslag op Borne Boeit kun je lezen en zien hoe het was. We zijn 

van plan jaarlijks zo’n ronde te maken. Het was ook fijn dat er veel ervaringsdeskundigen zelf 

aanwezig waren. We konden mooi het gesprek aangaan met de wethouders en raadsleden.  

 

Winkeliers en toegankelijkheid 

We hadden de winkeliers ook uitgenodigd voor de Ervaringsronde, maar helaas is er niemand 

gekomen. We hebben nu naar alle winkels die onze deurbel hebben een mailtje gestuurd met het 

aanbod vrijblijvend advies te geven over een toegankelijke inrichting van hun zaak. Mocht je mee 

willen naar zo’n “schouw” van een winkel meld je dan aan. Dan sturen we je een uitnodiging als we 

een afspraak gemaakt hebben. 
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Revitalisering Spanjaardwijk   

Dit project loopt nog steeds.  Op 26 september hebben 

we een overleg gehad op het gemeentehuis over de 

toegankelijkheid. Vanuit de bewoners waren Margot, 

Peter, Wilco en Martine aanwezig.  Onze stichting had 

Bartimeus en Accesability uitgenodigd om te adviseren. 

Samen met de ambtenaren en de projectmanager 

hebben we de plannen bekeken. En opnieuw onze 

punten ingebracht m.b.t. de toegankelijkheid van de 

wijk. Wordt vervolgd!  

 

Openbaar vervoer 

Op 25 juli hebben 

wethouder Geerdink,  

Andrea en Marianne een 

rondje openbaar vervoer 

gedaan door Borne. Het 

blijkt dat de lijnbus én de 

buurtbus prima 

toegankelijk zijn voor 

mensen met een 

mobiliteitsprobleem. Met rollator en rolstoel kun je mee. Een scootmobiel lukt niet, maar daar kun je 

zelf mee rondrijden in en om Borne. Voor mensen met een visuele beperking worden de haltes 

keurig omgeroepen, en mensen die slechthorend zijn kunnen op een scherm de volgende halte zien. 

Kortom, top geregeld!  

 

Welbions en Woonzorgvisie 

Op 28 augustus zijn we  naar Welbions geweest om te praten over de toegankelijkheid van 

huurwoningen. Ook voor hen is het belangrijk te horen van ervaringsdeskundigen wat de knelpunten 

zijn. We proberen een meer structureel contact op te zetten. 

 

Gemeente bijeenkomsten/overleg  

Inclusie bijeenkomst:  

Op 29 juni hebben we de inclusie bijeenkomst van de gemeente bijgewoond. Het doel was om input 

op te halen voor de inclusie-agenda. Er waren verschillende fractieleden aanwezig evenals 

wethouder Geerdink. Het aantal ervaringsdeskundigen was beperkt, 10. Niettemin hebben we in 3 

tafelgesprekken de nodige input op kunnen halen voor de inclusieagenda. We hebben gesproken 

over openbaar vervoer, sport, recreatie en evenementen,  discriminatie, winkelen en openbare 

ruimte. Maandag 30 oktober is er een terugkoppeling over de bijeenkomst in de raadszaal van het 

gemeentehuis. 0m 19.00. Als je kunt komen, graag! We kunnen die avond ook nog aanvullende input 

geven voor de inclusie agenda. Mail ons even als je wilt komen!  

 

Overleg Wethouder Geerdink/beleidsambtenaar: 

25 september hebben Mieke en Marianne een overleg gehad met wethouder Geerdink over de 

inclusie agenda. We hebben een notitie aangeboden met aanbevelingen voor het op te stellen 

raadsvoorstel aanpak inclusieagenda dat in het najaar in de gemeenteraad zal worden besproken. In 

de praktijk betekent dit dat we de wethouder hebben gevraagd om in de inclusieagenda álle 

https://bartimeus.nl/organisatie
https://www.accessibility.nl/
https://youtu.be/fVdzusX9X1M
https://youtu.be/1MowSW662Ng


doelgroepen mee te nemen (álle beperkingen) en álle domeinen (werk, recreatie sport, gezondheid, 

wonen, etc.  We moeten nog afwachten wat met ns advies gaat gebeuren.  

 

Woon/Zorg visie: 

Op 12 oktober was er een bijeenkomst over de Woon Zorg Visie van de gemeente Borne. Gemeenten 

zijn verplicht om een plan te maken voor Wonen, Zorg en Welzijn voor ouderen en andere kwetsbare 

groepen. Dit staat in een wet, die in 2024 van kracht wordt.  

Jammer genoeg waren er weinig ouderen organisaties, maar TMZ en Carint en veel sociale 

organisaties uit Borne waren er wel. Ook de cliëntenraad van TMZ was er.  In kleinere groepen is er 

over dit onderwerp gediscussieerd. De resultaten komen in de volgende nieuwsbrief.  

 

Regiobijeenkomst Twente Regioplan (gezondheid en goede zorg) 

Op 27 september was de regiobijeenkomst Twente Regioplan in hotel van de Valk in Hengelo. Op dit 

moment lopen er diverse projecten in Twente met als doel de zorg voor de toekomst zo te regelen 

dat het haalbaar blijft. Een belangrijke bijeenkomst, waar ook de input van burgers gevraagd werd. 

Hoeveel burgers er waren weten we nog niet, die informatie is wel opgevraagd. We houden jullie op 

de hoogte.  

 

Wat er verder speelt: 

• Netwerkbijeenkomst Inclusie. Donderdag 16 november. Kulturhus. Start 15.00 tot 17.00. Alle 

(sport) organisaties in Borne zijn uitgenodigd om te komen praten over wat inclusie betekent. 

Rick Brink komt spreken, en Vizier zal een bijdrage leveren. Als je kunt, kom! Belangrijk om ook 

hier van ons te laten horen. 

• Nieuwe gemeentehuis: er is wat vertraging opgetreden, maar we hopen in december verder te 

praten met de projectmanager. Accesability  zal hier ook bij uitgenodigd worden.  

• We gaan binnenkort ook aan tafel met de gemeente over de plannen voor de herinrichting van 

de Azeloseweg. In de Week van Borne stond vorige week de aankondiging van de plannen van 

het verplaatsen van de skatebaan en de aanleg van een rotonde ter hoogte van NEO. Mocht je 

hier in mee willen praten, meld je aan.  

 

 

Namens het bestuur van Ervaringsdeskundigen Handicap Borne wensen we jullie een mooie herfst.  

 

Marianne Stevelink  deskundigenhandicapborne@gmail.com   06-41529746 
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